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S povečanjem števila članov DOPPS so močno zrasle 
zahteve in pričakovanja, zato smo sklenili, da moramo 
Novice DOPPS nadgraditi, kar nam je tudi uspelo s spon-
zorjema Mobitelom in Grand hotelom Union. Izhaja-
nje Sveta ptic je potrdil Upravni odbor DOPPS in reviji 
namenil vsako leto določena finančna sredstva. V letu 
2000 smo dobili revijo Svet ptic, z imenom, ki ga je pre-
dlagal Al Vrezec. Poslanstvo revije je bilo širjenje znanja 
o pticah in problemih njihovega varstva, s čimer je Svet 
ptic zapolnil vrzel, ki je nastala med znanstveno revijo  
Acrocephalus in člani, ki so želeli poljudne strokovne 
članke. Uredniški odbor je sledil viziji, da mora Svet 
ptic ponuditi čim več zanimivih tem iz ornitologije, 
tehničnih napotkov za opazovanje ptic in na strokoven 
ter korekten način opozoriti na probleme pri varovanju 
narave. Prvo številko so pomagali urediti Luka Božič, 
Damijan Denac, Leon Kebe, Borut Rubinić in Al Vrezec, 
kmalu se nam je pridružil dr. Davorin Tome. Uredniške-
mu odboru so se leta 2002 pridružili še Marijan Govedič, 
Jakob Smole in Eva Vukelič. Za lep jezik je skrbel Henrik 
Ciglič, nato je lektoriranje prevzela Marjetka Krapež. 
Septembra 2002 je del obveznosti prevzel Andrej Figelj, 
ki je postal tehnični urednik, tiskanje je od tiskarne Ge-
pard II že po izidu prve številke prevzela tiskarna Aba-
kos. Uredniški odbor je vsako leto vnaprej pripravil se-
znam prispevkov glede na rubrike ter si razdelil delo pri 
pridobivanju prispevkov in slikovnega gradiva. Člani 
uredniškega odbora so opravljali tudi strokovni pregled 
prispevkov ali jih pošiljali v pregled ustreznim strokov-
njakom.

V reviji so bile glavne rubrike ornitološki potopis, pri-
spevki s področja varstva narave, predstavitev ptice, 
akcije DOPPS, ptica leta, ornitološki izlet, ornitološki 
napotki. Rubrika Mladi ornitolog je bila namenjena 
podmladku in njihovi dejavnosti. Za ptičarske sladoku-
sce smo na zadnji strani pripravili rubriko Skrivnostna 
fotografija. Urednik Luka Božič, kasneje je prevzel nalo-
go Borut Rubinič, je za vsako številko izbral fotografijo 
skrivnostne ptice in bralci so tekmovali v njihovem pre-
poznavanju. Žreb je določil, kdo bo dobil majico z dru-
štvenim motivom, vsi pravilni odgovori pa so se uvrstili 
v finalno žrebanje za bogato knjižno nagrado. 

Bralce smo skušali pritegniti k branju z ornitološkim 
potopisom in tako smo najprej potovali v oddaljeno Ma-
lezijo, spoznali endemične vrste na Galapaških otokih, v 
oddaljeni Avstraliji in na Kanarskih otokih, potem smo 
potovali na hladnejšo Škotsko in spet v vročo Etiopijo, v 
ZDA, v tundro na severu Rusije, v puščavski Kazahstan, 
na Laponsko, v delto Donave, na Korziko in v Bocvano. 
V prispevkih so avtorji opozorili na posebne vrste ptic 
in druge zanimive živali na način, kako so v obiskanih 
državah varovali naravo in kaj jo je ogrožalo.

Leta 2001 je postal osrednji članek predstavitev ptice ali 
kaka druga tema iz ornitologije. Podrobno smo predsta-
vili malo uharico (Asio otus), zunanje zajedavce ptic, po-
kukali v skrivnostni svet sov, spoznali 13 vrst galebov, 
ki so bili opaženi v Sloveniji, se poučili o filogenetskih 
metodah v sistematiki ptic, spoznali plahe in predrzne 
vrabce, izvedeli, kam in kako se ptice selijo, sinice in 
skrivnostne tukalice. Uredniški odbor si je vedno priza-
deval, da so bili prispevki zelo strokovni, a vendar napi-
sani tako, da so bili razumljivi širšemu krogu bralcev. 

Veliko pozornosti je bilo namenjene varstvu narave. V 
tem obdobju je bil zelo preganjan in na slabem glasu 
kormoran (Phalacrocorax carbo), odločno smo se postavi-
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li v njegov bran, še posebej, ker je takratno Ministrstvo 
za kmetijstvo (MKGO) pripravljalo odstrel več kot 2.000 
osebkov. Potekale so tudi priprave za zaščito in uredi-
tev Škocjanskega zatoka, o čemer smo velikokrat pisali. 
Opozarjali smo na škodljive posledice kmetijstva: za-
strupljanje okolja in ptic s škropivi in gnojili, zaradi in-
tenzivnega kmetovanja so izginjali življenjski prostori.

Člane smo obveščali o načrtovanih izletih, predavanjih 
in akcijah, ki smo jih prirejali v sekcijah. Članstvo in 
društvene aktivnosti so se od leta 2000 zelo povečali, 
zato je Tomaž Jančar predlagal, naj bo sredina revije Svet 
ptic posvečena izključno društvenim aktivnostim: »Oži-
vljene Novice, ki s starim imenom prinašajo novo vsebi-
no. Na sredini vsakega Sveta ptic bo poslej nekaj strani 
namenjenih veliki jati kratkih, a jedrnatih prispevkov.« 
Novice je urejal Tomaž Mihelič.

Uredniški odbor je bil kljub zahtevnemu delu, opravlje-
nem v prostem času, popolnoma predan viziji in ideji, 
da si člani zaslužijo kvalitetno revijo. Po najboljših mo-
čeh smo se potrudili, da smo pritegnili k pisanju najbolj-
še pisce in članom posredovali znanje in moralna načela 
varovanja ptic in narave. Urednikovanje mi je bilo izziv, 
a hkrati tudi prijetna izkušnja sodelovanja, saj so bili vsi 
člani uredniškega odbora in tehnični urednik zelo stro-
kovni in predani delu.

Zato še enkrat hvala vsem, ki ste pomagali ustvarjati 
Svet ptic. Najbolj nas lahko veseli, da Svet ptic izhaja 
tudi danes, po dveh desetletjih, kar pomeni, da so bili 
postavljeni trdni in zdravi temelji, naš trud pa je obrodil 
obilne sadove.  
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